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Til
Folketingets Fødevareudvalg

Læsø Fiskeriforening skal hermed anmode om foretræde for Fødevareudvalget hurtigst 
muligt.
Vi ønsker at forklare den håbløse situation, fiskerne står i efter indførelse af et kilowatt 
dage system
oven i mængderegulering, tekniske reguleringer, satellit overvågning, tilmeldepligt før 
ankomst til havn, logbogsføring m.m..
Fiskerne er blevet behandlet meget forskelligt, men alle mindre fartøjer er skåret ned til 
under 100 dage om året, eksempler på 57 og 69 dage på et år findes.
Ingen virksomhed kan eksistere med så få arbejdsdage, og ingen kan fiske de mængder, 
de har fået til rådighed på så få dage.

Jeg medsender et eksempel på en fisker, der er beskåret med 1/3 dage og har fået 1 dag 
til at fiske 3,5 ton torsk i Skagerrak.
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